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Abstract (en)
[origin: WO8911019A1] A forced-entry guard for doors and windows (13), comprising a tubular profile (19) which is angular in section and can be
mounted along at least one of the frame sides (10), adjacent the gap between the frame and the door-leaf or the window-frame (12). The tubular
profile (19) houses stiffening means (22) and in a nonvisible way one end of a number of screw means (20) which are intended for said mounting of
said profile.

Abstract (fr)
Un dispositif anti-effraction pour portes et fenêtres (13) comprend un profilé tubulaire (19) angulaire en section, et pouvant être monté le long d'au
moins un des côtés (10) du cadre, adjacent à l'écart entre le cadre et le battant ou le cadre (12) de la fenêtre. Le profilé tubulaire (19) loge des
moyens de renforcement (22) et d'une manière invisible les extrémités d'un certain nombre de vis (20) conçues pour le montage dudit profilé.
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